
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/04/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Μείωση ΦΠΑ στα τιμολόγια ύδρευσης των ΔΕΥΑ»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Η Ένωση Δημοτικών Επιχειρήσεων Ύδρευσης - Αποχέτευσης (ΕΔΕΥΑ), η οποία
αποτελεί το όργανο της κοινής εκπροσώπησης των 122 ΔΕΥΑ, από το 2020 αιτείται τη
μείωση του ΦΠΑ του νερού στο συντελεστή 6%. Συμφώνως λοιπόν επιστολής της,
αναδεικνύουν ότι «…η οικονομική συγκυρία είναι κατάλληλη για την ικανοποίηση του
αιτήματός μας.  Η αύξηση των τιμών σε όλο το φάσμα των αγαθών,  λόγω της διεθνούς
αύξησης των πρώτων υλών, των μεταφορικών, της ενέργειας και του γεωπολιτικού
προβλήματος στην Ουκρανία μειώνει το διαθέσιμο εισόδημα των καταναλωτών και
επιδεινώνει την οικονομική τους κατάσταση».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Δεδομένου ότι εξετάζεται η μείωση του Φ.Π.Α. στα τρόφιμα ως μέτρο ενίσχυσης των
καταναλωτών από το υφ΄ υμάς Υπουργείο, προτίθεστε όπως και το αγαθό ζωτικής
σημασίας, το νερό, υπαχθεί στον χαμηλότερο συντελεστή (6%) στα τιμολόγια των
ΔΕΥΑ, προκειμένου να ανακουφιστούν πολίτες, νοικοκυριά και επιχειρήσεις;

Ο ερωτών Βουλευτής
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